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W szóstym odcinku „Ludzkiego gadania” Łukasz Jasiński tłumaczy
Mateuszowi  Benedykowi,  dlaczego  nie  powinniśmy  się  bać
prywatyzacji polskich szpitali. Mówiąc w skrócie, prywatyzacja
szpitali  to  krok  konieczny,  choć  niewystarczający,  by
rozwiązać szybko problemy polskiego systemu ochrony zdrowia.
Dzięki prywatyzacji szpitali poprawi się jakość zarządzania
tymi  placówkami  i  wzrośnie  liczba  zabiegów  wykonywanych
komercyjnie, co ułatwi racjonalną wycenę procedur medycznych i
wynagrodzeń  personelu.  Łukasz  tłumaczy  też,  jakie  błędy
popełniono przy modelowaniu systemu szpitalnictwa w Stanach
Zjednoczonych. Dzięki temu wiemy, jak szpitali nie regulować
po ich prywatyzacji. Brzmi zbyt pięknie? Posłuchajcie sami.
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